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Abstract (en)
[origin: WO2019233652A1] The invention relates to a method for finishing a supplied building panel (1) made of a wood material, in particular MDF
or HDF, having an upper side (2) and a lower side (9), wherein, in a first embossing step, a relief is embossed at least into the upper side (2) as
first strip-shaped depressions (5) having two opposing side walls (5.1, 5.2), a bottom wall (5.3) connecting said side walls, and a depth (T), and
subsequently a decorative pattern (3) is printed onto the embossed upper side (2) of the building panel (1), and the decorative pattern (3) is then
sealed by applying an abrasion-resistant layer (4). According to the invention, additional depressions (6) extending at an angle (α) transversely to the
first depressions (5) are embossed, and the large-size supplied building panel (1) is divided into individual panels by carrying out a saw cut in and
along each of the depressions (5, 6).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Veredelung einer großformatig bereitgestellten Bauplatte (1) aus einem Holzwerkstoff, insbesondere MDF
oder HDF, mit einer Oberseite (2) und einer Unterseite (9), wobei mindestens in die Oberseite (2) ein Relief eingeprägt wird, und anschließend auf
die geprägte Oberseite (2) der Bauplatte (1) ein Dekor (3) aufgedruckt und das Dekor (3) anschließend durch Aufbringen einer abriebfesten Schicht
(4) versiegelt wird. Erfindungsgemäß ist vorgesehen, dass das Relief in einem ersten Prägeschritt als mindestens eine streifenförmig ausgebildete
Vertiefung (5) mit zwei gegenüberliegenden Seitenwandungen (5.1, 5.2), einer diese verbindenden Bodenwandung (5.3) und einer Tiefe (T) geprägt
wird.
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